
Protokół Nr XX/12

z XX sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 24 kwietnia 2012 r. w sali widowiskowej 

Młodzieżowego Domu Kultury w Pile ul. Okrzei 9

(czas trwania od godz. 12,00 – 15,40).

Obrady XX sesji Rady Miasta Piły otworzył Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela 

stwierdzając, że w sesji uczestniczy 22 radnych ( nieobecny radny Czesław Jopek) – lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powitał przybyłych gości – lista obecności stanowi załącznik 

do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela  poinformował o wprowadzeniu, na prośbę 

Prezydenta  Miasta  Piły,  projektu  uchwały  w  sprawie  wezwania  do  uchylenia  uchwały  Nr 

XVI/229/12 Rady Miasta Piły z dnia 31 stycznia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za 

wodę i ścieki na okres od 01 marca 2012 r. do 28 lutego 2013 r. w części dotyczącej zatwierdzenia 

taryfy  opłat  za  korzystanie  z  urządzeń  kanalizacji  deszczowej,  złożonego  przez  Spółdzielnię 

Mieszkaniową „STASZIC” w Pile, jako pkt. 14 – druk nr 314 oraz o dostarczeniu 2 autopoprawek 

do pkt. 4 i 5 porządku obrad – druki nr 315 i 316. 

Ponadto  Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły zapoznał  zebranych  z  prośbą  Prezydenta  Miasta 

dotyczącą przesunięcia tematu „ Sprawozdania reprezentantów Piły w stowarzyszeniach za 2012 

rok”, zapisanego w planie pracy Rady Miasta Piły na miesiąc kwiecień, na miesiąc maj – pisma 

stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy 

XIX a XX sesją Rady Miasta Piły – druk nr 302.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły – druk nr 301.

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 

2012 – 2022 – druki nr 304, 315.

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Piły na 2012 rok – druki nr 305, 316.

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – druk nr 306.
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7. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Pila w sezonie kąpielowym 

od 15 czerwca do 15 września 2012 roku – druk nr 303.

8. Projekt uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Pilskiego Domu 

Kultury i Klubu Seniora „Zacisze” w Pile – i utworzenia samorządowej instytucji kultury 

Regionalne Centrum Kultury – Fabryka Emocji – druk nr 307.

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Piły do roku 2015 

– druk nr 310.

10. Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 

Społecznych Miasta Piły do roku 2020 -  druk nr 311.

11. Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  przetargu  nieruchomości  stanowiących 

własność Gminy Piła – druk nr 308.

12. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonych w Pile 

przy ul. Szkolnej – druk nr 309.

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu Lokalny program rewitalizacji obszarów 

poprzemysłowych na terenie miasta Piły do 2020 r. - druk nr 312.

14. Projekt uchwały w sprawie wezwania do uchylenia Uchwały nr XVI/229/12 Rady Miasta 

Piły z dnia 31 stycznia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres 

od 1 marca 2012 r. do 28 lutego 2013 r. w części dotyczącej zatwierdzenia taryfy opłat za 

korzystanie z urządzeń kanalizacji deszczowej, złożonego przez Spółdzielnię Mieszkaniową 

„STASZIC” w Pile – druk nr 314.

15. Sprawozdanie  z  realizacji  Programu współpracy samorządu Gminy Piła  z  organizacjami 

pozarządowymi w 2011 r. - druk nr 313.

16. Interpelacje i zapytania – druk nr 300.

17. Wolne głosy, wnioski i informacje.

18. Zamknięcie obrad.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Paweł  Jarczak  przedstawił  „Informację  w  sprawie 

protokołu z XIX sesji Rady Miasta Piły” – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z XIX sesji Rady Miasta Piły został przyjęty jednogłośnie, bez odczytania.

Zastępca Prezydenta Miasta Piły Beata Dudzińska, w imieniu Prezydenta Miasta Piły, odczytała 

list gratulacyjny, skierowany do firm obchodzących 20 i 30 lecie tj. ZRP Farmutil, Nieruchomości 
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Krzysztof Furman i Firma Seykos. 

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XIX 

a XX sesją Rady Miasta Piły została przyjęta  bez uwag – druk nr 302.

Ad-3/

W sprawie Sprawozdania Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły – druk nr 301 -  głos zabrali 

radni prosząc o dodatkowe informacje w następujących punktach sprawozdania:

Radny Zbigniew Pyziak poprosił o informację w sprawie odwołania Prezesa Spółki Gwda, radny 

Krzysztof Muchewicz – pkt. 50, radny Marian Barełkowski – pkt 24.

Odpowiedzi udzielili :

Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski m.  in. stwierdził:

– podczas jednej z Komisji była specjalnie przygotowana prezentacja dotycząca standaryzacji 

w oświacie, dążenie jest takie, by podobne standardy obowiązywały we wszystkich szkołach, jest to 

wykonywane przez firmę, która taką standaryzacją się zajmuje, wiąże  się to z innym zarządzaniem 

przez dyrektorów, posiadanymi etatami,

– co do Prezesa Giergielewicza – podzielam, co do fachowości, poglądy radnego, powody 

odejść  bywają  różne,  jedni  się  rozchorowują,  inni  wyprowadzają  z  miasta,  jeszcze  inni  muszą 

przejść długą ścieżkę związaną z pewnym brakiem, który na etapie życia ich występował, chodzą 

na  dodatkowe  kursy,  szkoły,  jeszcze  inni   mają  kłopoty  ze  współpracą,  potrafią  być  dobrze 

postrzeganymi pracownikami samodzielnymi, ale w dużej grupie źle funkcjonują, jeszcze inni mają 

kłopoty  z  lojalnością,  jeszcze  inni  mają  kłopoty  z  tym,  że  potrafią  służbowe  informacje 

przekazywać  na  zewnątrz,  jeszcze  inni  potrafią  przekazywać  takie  informacje,  które  powodują 

zamieszanie  wśród  wielu  osób,  nie  działają  pozytywnie  na  budowanie  wizerunku  firmy,  tych 

powodów  mogą  być  jeszcze  dziesiątki,  wszystkie  są  ważne,  ale  jest  pytanie  w  jaki  sposób 

rozumiemy  takie  pojęcie,  jak  etyka,  ona  dotyczy  wszystkich  stron,  również  tej,  która  ma  ten 

nieprzyjemny  obowiązek  ingerowania  w  sytuacje,  które  są  dla  spółki  lub  dla  właściciela 

zobowiązujące do działania i staram się, dla dobra osób, które są w pewien sposób oceniane, bo 

zwolnienie jest  oceną również,  nie roztrząsać na forum publicznym tych decyzji,  bardzo często 

może być świetny specjalista, a słaby menadżer, może być ktoś, kto sobie nie radzi w tym miejscu, 
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a w innym sobie poradzi, każda taka decyzja była wielokrotnie przemyślana, jest podejmowana 

zawsze  jako  taki  przymus  działania  dla  dobra  tych,  którzy  odpowiadają  za  dany  podmiot, 

odpowiedzialność jest zawsze jednoosobowa i ja od takiej odpowiedzialności nigdy nie uciekałem, 

tak jest też w tym przypadku, uważam, że komentowanie tego, przynajmniej z mojej strony, byłoby 

nie na miejscu, jeżeli pan prezes będzie innego zdania, to będziemy wtedy polemizować, ale dopóki 

on nie będzie chciał na ten temat zabierać głosu, ja również nie będę tego komentował,

– kogeneracja to wspólne wytwarzanie ciepła i prądu, jest przygotowany projekt przez MEC, 

który ma zapewnić produkcję i zabezpieczenie potrzebnej mocy dla pieców w okresie letnim, takim 

rozwiązaniem będzie prawdopodobnie produkcja prądu i ciepła w opalanych generatorach na gaz, 

będzie bardzo intensywna kampania reklamowa, prowadzona przez pilski MEC, zachęcająca do 

przyłączania się,

–  jeśli chodzi o sposób finansowania  oświaty przypomnę, że subwencja oświatowa, jaką 

otrzymujemy, to 41 mln, wydajemy na  oświatę, szeroko rozumianą, 90 mln. 

Radny Krzysztof Muchewicz  stwierdził, że doszła do niego informacja, że  koszt badania ucznia, 

który chce być w klasie sportowej, wynosi 120 zł, radny zapytał, czy nie ma takiej możliwości, by 

miasto w części przejęło koszt tych badań.

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski m. in. stwierdził:

organizacja klas sportowych tym zarządzeniem w żaden sposób się nie zmienia, żeby zorganizować 

klasę sportową trzeba mieć chętnych do tej klasy, za zgodą rodziców, a następnie uczniowie muszą 

mieć badania lekarskie, dotychczas koszty takich badań pokrywali rodzice.

Ad-4/

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Piły  na lata 

2012 – 2022, wraz z autopoprawką,  przedstawiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska – 

druki nr 304 i 315.

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni Jerzy Mac  przedstawił informację dotyczącą budowy Domu 

Przedpogrzebowego na Cmentarzu Komunalnym stwierdzając, że sprawa ciągnie się od szeregu lat, 

dotychczasowy  Dom  był  przedmiotem  inspekcji  sanitarno-epidemiologicznej,  która  zarzucała 

niespełnienie wielu wymogów, temat ten jest rozpisany na 3 lata, w 2012 r. -  kwota 3.600 tys., 

2013 – 1.740 tys., 2014 – 3.154 tys. 
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Dyrektor  Wydziału  Rozwoju  i  Funduszy  Europejskich  Jolanta  Sobieszczyk,  udzielając 

informacji na temat miejskiej sali koncertowej w budynku przy ul. Dąbrowskiego 8 poinformowała 

o tym, iż zadanie będzie polegało na rozbudowie istniejącej sali kinowej, program tej sali kinowej 

zostanie uzupełniony o funkcję garderoby, pomieszczeń techniczno-socjalnych oraz gastronomię, 

sala zostanie wyposażona w sprzęt specjalistyczny oświetleniowy, nagłaśniający,  audiowizualny, 

multimedialny  oraz   umeblowanie,  Pilski  Inkubator  Przedsiębiorczości,  który  znajduje  się  na 

parterze tego budynku, będzie realizowany przez Spółkę Inwest-Park, natomiast realizacja tej sali 

miejskiej będzie uzupełnieniem tego programu całego budynku tak, żeby w komplecie cały parter 

został zagospodarowany.

Radny Paweł  Dahlke zapytał,  na  ile  miejsc  będzie  ta  sala,  czy  były  przeprowadzane  audyty, 

pomiary, jak wygląda akustyka w tej sali i czy jest jakiś pomysł co będzie dalej z tą salą. 

Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich Jolanta Sobieszczyk  stwierdziła, że w 

tej  chwili  w sali  kinowej  jest  348 miejsc,  planowane jest  zwiększenie  sceny kosztem miejsc  i 

docelowa ilość miejsc na widowni to 298, ale to wykaże szczegółowy projekt, jest to z miejscami 

dla  osób  niepełnosprawnych.  Co  do  uwarunkowań  akustycznych  stwierdziła,  że  taki  audyt 

akustyczny,  pomiary,  zostanie  zlecony w ramach wykonywania  dokumentacji,  na  tę  chwilę  nie 

odpowiedziała na pytanie na ile to, co jest w sali kinowej, będzie wymagało szczegółowych zmian, 

bo są to bardzo specjalistyczne zmiany i potrzebna jest specjalistyczna wiedza. Co do pytania co 

dalej  z  tą  salą  poinformowała,  że  zapisana  funkcja  to  sala  koncertowa  audiowizualna.  Co  do 

formuły  realizacji  tego  przedsięwzięcia  stwierdziła,  że  podobną  formułę  zastosowano  przy 

Aquaparku. Stwierdziła, że jest możliwość skorzystania z odliczenia VAT przy dzierżawie majątku 

gminy  w spółce komunalnej.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  poinformował  o 

pozytywnej opinii, wyrażonej przez Komisję, w sprawie omawianego projektu uchwały. Stwierdził,  

że  powyższy projekt konsumuje zmiany wprowadzone w budżecie miasta w tym roku i  warto 

zauważyć,   że  zmiany te  nie  wpływają w istotnym stopniu,  wręcz zmniejszają,  ostrożnościowe 

wskaźniki zadłużenia, jak również zadłużenia w stosunku do budżetu miasta.

Radny Paweł  Dahlke  przypomniał,  iż  na  Komisji  największą  dyskusję  wywołała  sprawa  sali, 

stwierdził, że nie uzyskano odpowiedzi na większość pytań np. czy przewiduje się, że Inwest-Park 

będzie płacił dzierżawę, czy trzeba będzie dofinansowywać salę, która zdaniem radnego, za bardzo 
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rentowna  nie  będzie.  Przedstawił  uwagi  do  projektu  uchwały,  a  konkretnie  do  sali,  która  jest 

pomysłem nie do końca przemyślanym, zwłaszcza,  że we wcześniejszych rozmowach na temat 

Berpilu nie było takiej informacji, że jest pomysł inwestowania kilku milionów złotych w salę, brak 

jest informacji na temat biznes planu, czy to się będzie samofinansować, czy będą do tego musiały 

być dopłaty. Kolejną sprawą jest sprawa parkingów, a także akustyki, istnieje również obawa, że 

sala ta nie będzie aż tak wykorzystywana,  będzie w przyszłości generować  koszty i dlatego radni z 

reprezentowanego przez radnego ugrupowania będą przeciwni podjęciu tej uchwały.

Radna Wiesława Sztaba  stwierdziła,  że Pila powinna mieć piękną salę,  ale nie  jest  potrzebna 

królewska  sala  ponieważ  Piła  ma  wiele  innych  potrzeb  np.  całkowite  dokończenie  dróg  i 

chodników,  placów osiedlowych,  radna przypomniała,  że  mówiła  już  wcześniej  o  konieczności 

zajęcia się Szkołą Muzyczną, która chociaż podlega  ministerstwu, to jednak jest na terenie Piły.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński   poinformował  o 

wyjazdowym posiedzeniu Komisji w Inwest- Parku, gdzie Komisja miała okazję zobaczyć stan sali 

audiowizualnej, która obecni nie jest wykorzystywana, a pomieszczenia obok są w stanie ruiny. 

Przewodniczący Komisji uznał, że wykonanie prac na tym obiekcie jest konieczne, jest to majątek 

gminy,  o  który  trzeba  dbać.  Ponadto  stwierdził,  że  kwestią  do  przedyskutowania  jest  sprawa 

koordynacji  wykorzystania poszczególnych obiektów kultury w Pile.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski,  przychylając się do 

wypowiedzi  przedmówcy  stwierdził,  że  ten  budynek,  od  22  lat,  jest  w  dyspozycji  samorządu 

miejskiego,  został  on  wyeksploatowany  i  dziś  można  rozważać  możliwość  zburzenia  go  lub 

potraktowania jako dobro, za które gmina odpowiada. Zwrócił uwagę na to, że wszelkie wydawane 

pieniądze, czy to na infrastrukturę drogową, czy na oświatę, wiążą się z kolejnymi wydatkami na 

konserwacje, na remonty ponieważ coś, co jest majątkiem samorządu,  zawsze wiąże się z dalszymi 

wydatkami,  związanymi  z  obowiązkami  właścicielskimi.  Wyraził  przekonanie,  że  obiekt  ten, 

pomimo dekapitalizacji, posiada ogromną wartość i właśnie teraz jest moment na podjecie decyzji, 

czy zagospodarować ten obiekt, czy go pozostawić, pozostawienie spowoduje, że będzie nadawał 

się tylko do rozbiórki. 

Radny Paweł Dahlke, odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczących Komisji Budżetu i Rozwoju 

Miasta i Komisji Gospodarki Miejskiej stwierdził, iż ma świadomość, że to jest miejski obiekt i że 

trzeba w ten obiekt zainwestować pieniądze, ale należy tam zrobić coś, co nie będzie generować w 
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przyszłości  kosztów chyba,  że  wiadomo,  iż  tych  kosztów  w przyszłości  nie  będzie,  ale  takiej 

informacji nie było.  

Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski  przypomniał, że od kilkunastu lat obiekt ten jest zupełnie 

opuszczony,  a  koszty  są  ponoszone,  sala  jest  ogrzewana,  trzeba  będzie  zapłacić  za  światło. 

Odnosząc  się  do  kwestii  sal  w  Pile  nie  zgodził  się  z  wypowiedzią  radnej  Wiesławy  Sztaby, 

stwierdził, że Pilski Dom Kultury jest od rana do wieczora zajęty, a sale na uczelniach, to są sale 

wykładowe. Stwierdził, że inkubator gwarantuje przygotowanie przedsięwzięć, które będą wspólnie 

realizowane na tej  sali i  obok. Odpowiadając na poruszoną kwestię remontu Szkoły Muzycznej 

stwierdził, że w tej sprawie należy jeździć do Warszawy i tam walczyć o pieniądze. 

Radny  Paweł  Dahlke przypomniał,  że  do  niedawna  prywatny  dzierżawca  dzierżawił  w  tym 

obiekcie kino, ale nie wytrzymał konkurencji, radny stwierdził, że dzisiaj odnosi się do złożonej 

propozycji i oczekuje pomysłów od menadżera tego obiektu.

Radny Zbigniew Kosmatka potwierdził wypowiedź radnego Dahlke, odnoszącej się do tego, że to 

dopiero od kilku lat kino Premiera nie funkcjonuje w tym obiekcie, który około 30 lat temu został  

oddany do użytku w tej części jako sala konferencyjna. Radny stwierdził, że fundamentalną zasadą 

samorządowego zarządzania jest celowość, racjonalność, zasadność wydatku i przy wprowadzaniu 

tego zadania, jako dodatkowe, tych elementów zabrakło.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Rzemykowski zastanawiał się, czy ten obiekt, z 

inkubatorem  przedsiębiorczości  i  z  piętrami  powyżej,  ma  się  samofinansować,  czy  jest 

przewidywane wzmacnianie kapitałowej tej spółki i czy w związku z uruchomieniem tej sali część 

imprez, które np. są w Pilskim Domu Kultury, będą przesunięte do nowej sali.

Za  podjęciem  uchwały  wraz  z  autopoprawką  głosowało  14  radnych,  4  radnych  było 

przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów 

– uchwała Nr XX/258/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Piły na 2012 rok, wraz z autopoprawką, 

omówiła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska – druki nr 305 i 316.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski poinformował  o 

pozytywnej opinii Komisji o powyższym projekcie uchwały.

Radny  Marian  Barełkowski  poprosił  o  dodatkowe  informacje  na  temat  godzin 

ponadwymiarowych w Gimnazjum Nr 4.

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i  Sportu Sebastian Dzikowski  stwierdził,  że ta zmiana 

wynika z wniosku złożonego przez dyrektora tej placówki i  pewnych przesunięć w zatrudnieniu.

Za  podjęciem  uchwały,  wraz  z  autopoprawką,  głosowało  13  radnych,  4  radnych  było 

przeciwnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów 

– uchwała Nr XX/259/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła Skarbnik 

Gminy Piła Ewelina Ślugajska – druk nr 306.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski stwierdził, że projekt 

uchwały uzyskał jednogłośnie pozytywną opinię.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Mieczysław Karpiński poinformował o odbytej 

dyskusji na Komisji, gdzie jednym z postulatów  była kwestia związana z pozyskaniem środków ze 

sprzedaży majątku. Komisja sugerowała, by kredyt wykorzystywać w transzach i powiązać go z 

analizą bieżącą sprzedaży majątku gminy i równoważeniem budżetu w takim kształcie, w jakim 

został zaplanowany.

Radny Paweł Dahlke poprosił, by wersje elektroniczne miały informację, kto jest podpisany pod 

uzasadnieniem – Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił, by do kwestii technicznych wrócić 

w sprawach różnych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/260/12 stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Piła w sezonie kąpielowym od 

15  czerwca  do  15  września  2012  r.  przedstawiła  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Oświaty, 

Kultury i Sportu Małgorzata Ciemięga – druk nr 303.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję ww projektu uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/261/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Pilskiego Domu 

Kultury i Klubu Seniora „Zacisze” w Pile – i utworzenia samorządowej instytucji kultury 

Regionalne Centrum Kultury – Fabryka Emocji zreferowała Zastępca Dyrektora Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu Małgorzata Ciemięga – druk nr 307.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki poinformował  o 

przeprowadzonej, na posiedzeniu Komisji,  dyskusji nad projektem uchwały, której wynikiem było 

przyjecie ww projektu uchwały następującym stosunkiem głosów - 5 radnych opowiedziało się  za 

projektem uchwały, 4 radnych było przeciwnych, 2 radnych nie głosowało.

Radny Krzysztof Muchewicz skrytykował nazwę „Fabryka Emocji”.

Radny Marian Barełkowski przychylił się do wypowiedzi radnego Muchewicza w sprawie nazwy 

instytucji, zaproponował rozważenie innej nazwy np. Pilski Ośrodek Kultury, Pieśni i Satyry.

Radny Zbigniew Pyziak skrytykował  proponowaną  nazwę, zgłosił  wniosek o   pozostawienie 

tylko pierwszego członu nazwy tj. Regionalne Centrum Kultury.

Radna Teresa Kasior  poinformowała, iż po szerokich dyskusjach w Spółdzielni Mieszkaniowej, 

gdzie działacze kultury są pokoleniowi, przekonała się co do słuszności tej nazwy, która kojarzy się 

z doświadczeniem, mądrością życiową, szacunkiem pokoleniowym i wzajemną energią.

9



Radny  Tomasz  Pochylski  opowiedział  się  za  połączeniem obu  instytucji  uważając,  że  nazwa 

jednoczłonowa będzie najlepsza np. Pilskie Centrum Kultury lub Pilski Ośrodek Kultury.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Włodzimierz Bystrzycki stwierdził, że dyskusja na 

Komisji skupiła się nad utworzeniem instytucji kultury, co do nazwy uznano, że konkurs się już 

odbył i nazwa jest.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowskiego uznał, że istotą  jest 

połączenie  placówek kultury, wnioskował o oddalenie wniosku radnego Pyziaka.

Radny Zbigniew Kosmatka stwierdził, że inaczej odebrał dyskusję na Komisji w kwestii nazwy, 

uznał, ze były wątpliwości co do reprezentatywności tych, którzy o tej nazwie zadecydowali. Radny 

stwierdził, że  w statucie brak jest elementów odnoszących się do regionalnego wymiaru instytucji,  

która  jest  powoływana,  ponadto   w celach  i  zadaniach  znalazły się  tylko  2  nowe elementy w 

stosunku do tego, czym zajmowały się obie instytucje tj. prowadzenie studia nagrań i gromadzenie, 

dokumentowanie, tworzenie, ochrona i udostępnianie dóbr kultury. Cytując zapisy uzasadnienia,  w 

części  odnoszącej  się  do   Teatru  Miejskiego,  zapytał  do  jakiej  historii  te  zapisy  nawiązują. 

Odnosząc się do nazwy stwierdził, że instytucja przy Placu Staszica, Pilanom, kojarzy się z Domem 

Kultury, a nie z Fabryką Emocji, ani Regionalnym Centrum Kultury.

Radna Wiesława Sztaba uznała, że Pilski Dom Kultury ma dobre tradycje kultury tworzonej przez 

instruktorów,  dyrektorów poprzednich kadencji, wprowadzanie zmiany są niepotrzebne, a Piła nie 

ma tradycji Fabryki.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Tomasz Rzemykowski  zaproponował,  żeby  w sprawie 

nazwy uruchomić internautów, by wyrazili swoje stanowisko.

Radna Teresa Kasior  zaapelowała o danie możliwości realizacji zaproponowanym  działaniom, 

opowiedziała się za pozostawieniem  nazwy.

Prezydent Miasta Piły Piotr Głowski m.  in. stwierdził:

mam  nadzieję,  że  wniosek  radnego  wynika  z  niezrozumienia  dotychczasowego  sposobu 

postępowania,  tam  była  procedura  konkursowa,  każdy,  również  radny,  mógł  zgłosić  swoją 

propozycję, tę nazwę zgłosiła jedna z naszych mieszkanek, nie było wyraźnego sygnału od radnych, 
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że są zgodni co do innej nazwy, nazw jest całe mnóstwo, każdy może dyskutować, ale wszyscy, 

którzy  podejmują  te  działania,  kierują  się  kilkoma  względami,  jeden  z  nich  to  regionalność, 

instytucje mają działać w Pile, a nie w Czarkowie, należy odróżnić od zasięgu i od oddziaływania i  

to  oddziaływanie  jest  bardzo  łatwe  do  sprawdzenia,  wystarczy  podjechać  na  Plac  Staszica  i 

zobaczyć tablice rejestracyjne w czasie występów, a więc ta regionalność na pewno występuje. Przy 

składaniu  wniosków  -  mamy  prawie  2.500  gmin,  300  powiatów  i  jak  pojawiają  się  wnioski, 

kilkaset, a może kilka tysięcy, chociażby w Warszawie, a my składamy te wnioski, chcielibyśmy,  

żebyśmy nie zginęli w natłoku nazw. Czy my posiadamy taki budynek, który można by nazwać 

teatrem, to już dawno odpowiedzieli aktorzy, z którymi spotykam się po spektaklach, że jechali do 

małego, gminnego ośrodka, a trafili do teatru. O tym, w jaki sposób będzie ta instytucja działała, 

będą decydowali  ludzie.  W tym roku, niezależnie kto byłby dyrektorem, weszła  w życie  nowa 

ustawa, która zobowiązuje organ założycielski do rozwiązania umowy o pracę i przeprowadzenia 

postępowania  związanego  z  powołaniem,  w  procedurze  konkursowej,  negocjacyjnej,  z  nowym 

dyrektorem, który przygotuje program działania na minimum 3 lata, maksymalnie na 7, w związku 

z tym jest to czas w całej Polsce rozmów na ten temat, kto będzie kierował nowymi instytucjami, 

jaki będzie program.

Zastępca Dyrektora Wydziału Oświaty,  Kultury i  Sportu Małgorzata Ciemięga  poprosiła o 

sprostowanie oczywistej pomyłki w Statucie tj. w Rozdziale III w  § 8 pkt 4 powinno być zapisane 

„od 3 lat”.

Radny  Tomasz  Pochylski  złożył  wniosek,  by  zmienić  nazwę  na  „Regionalne  Centrum 

Kultury”.

Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał Zdzierela stwierdził, że ten wniosek pokrywa się z 

wnioskiem złożonym przez radnego Zbigniewa Pyziaka. Ponadto stwierdził, że w stosunku do 

tego wniosku padł kontr wniosek Przewodniczącego Komisji Lucjana Szutkowskiego, jest on 

najdalej idący i w pierwszej kolejności będzie ten wniosek głosowany.

 

Za wnioskiem Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjana Szutkowskiego 

w sprawie oddalenia  wniosku radnego Zbigniewa Pyziaka opowiedziało się  13 radnych,  7 

radnych było przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – Przewodniczący Rady Rafał  

Zdzierela  stwierdził,  że  wniosek  został  przyjęty  większością  głosów  i   tym  samym  wniosek 

radnego Zbigniewa Pyziaka stał się bezzasadny. 

11



Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  6  radnych  było  przeciwnych,  3  radnych 

wstrzymało się od głosu, uchwała została podjęta większością głosów – uchwała Nr XX/262/12 

stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszono 15 minutową przerwę.

Ad-9/

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  do realizacji  Gminnego  Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Piły do roku 2015 

przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Wanda Kolińska –  druk nr 

310.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisję Spraw Społecznych.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/263/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  Strategii  Rozwiązywania  Problemów 

Społecznych Miasta Piły do roku 2020, wraz z autopoprawką, omówiła Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile Wanda Kolińska – druk nr 311.

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Włodzimierz  Bystrzycki  poinformował  o 

przyjęciu przez Komisję ww projektu uchwały.

Uchwała, wraz z autopoprawką, została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/264/12 stanowi 

załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  przetargu  nieruchomości  stanowiących 

własność  Gminy  Piła  przedstawiła  Kierownik  Referatu  Wydziału  Gospodarki 

Nieruchomościami Beata Kopyciak – druk nr 308.

Projekt uchwały został przyjęty przez Komisję Gospodarki Miejskiej.
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/265/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości położonych w Pile 

przy ul. Szkolnej  przedstawiła Kierownik Referatu Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Beata Kopyciak – druk nr 309.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/266/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu Lokalny program rewitalizacji  obszarów 

poprzemysłowych  na  terenie  miasta  Piły  do  2020  roku  przedstawiła  Zastępca  Dyrektora 

Wydziały Rozwoju i Funduszy Europejskich Teresa Jakubowska – druk nr 312.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Mieczysław Karpiński  stwierdził, że Komisja 

ww projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, zwrócił uwagę na to, że program tworzy formalne 

warunki do starań o wsparcie o środki dodatkowe, program ten może podlegać przekształceniom i 

korektom.

Radny  Paweł  Dahlke  uznał,  że  dobrze  się  dzieje,  iż  po  funkcjonującym  już  z  sukcesami  i 

zrealizowanymi  projektami  w  programie  rewitalizacji  obszarów  powojskowych  jest  uchwalany 

kolejny  program  rewitalizacji  obszarów  poprzemysłowych,  wyraził  nadzieję,  że  uda  się  jak 

najwięcej zadań i projektów tam zapisanych zrealizować.

Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została 

podjęta większością głosów – uchwała Nr XX/267/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie wezwania do uchylenia uchwały Nr XVI/229/12 Rady Miasta Piły 

z dnia 31 stycznia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres od 1 

marca  2012  r.  do  28  lutego  2013  r.  w  części  dotyczącej  zatwierdzenia  taryfy  opłat  za 

korzystanie z urządzeń kanalizacji  deszczowej, złożonego przez Spółdzielnię Mieszkaniową 

„STASZIC”  w  Pile  omówił  Dyrektor  Spółki  Miejskie  Wodociągi  i  Kanalizacja  Mariusz 

Bednarczyk – druk nr 314.
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Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Mieczysław  Karpiński  poinformował  o 

przyjęciu ww projektu uchwały, podkreślił, że istotą uchwały jest odrzucenie skargi i upoważnienie 

Prezydenta Miasta do sporządzenia odpowiedzi na skargę i skierowanie jej  do sądu.

Radny Zbigniew Kosmatka wnioskował o odrzucenie skargi jako niezasadnej.

Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowskiego  stwierdził,  że z 

uwagi na bardzo skomplikowaną materię może ona być rozstrzygnięta tylko na drodze sądowej, 

uznał, iż  z uwagi na możliwy konflikt interesów nie będzie brał udziału w głosowaniu.

Radny  Jacek  Bogusławski  poparł  stanowisko  wyrażone  przez  Pana  Bednarczyka  uznając,  że 

Spółdzielnia Staszyc powinna uregulować swoje zobowiązania.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 18 radnych, 1 radny był przeciwny.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał  Zdzierela  poprosił  o  reasumpcję  glosowania 

powyższej uchwały.

Za ww wnioskiem Rada opowiedziała się jednogłośnie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XX/268/12 stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  samorządu  Gminy  Piła  z  organizacjami 

pozarządowymi w 2011 r. przedstawiła Zastępca Dyrektora Wydziały Rozwoju i Funduszy 

Europejskich Teresa Jakubowska – druk nr 313.

Sprawozdanie zostało przyjęte do akceptującej wiadomości  – sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu.

Ad-16/

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań została przyjęta – informacja stanowi załącznik do 

protokołu – druk nr 300.
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Następnie głos zabrali:

Radny Zbigniew Pyziak, odnosząc się do odpowiedzi na interpelację w sprawie nieutwardzonego 

terenu  przy  ul.  Kujawskiej,  przy  sklepie  Pawlika,  poprosił  o  podanie  przybliżonego  terminu 

realizacji  tej  inwestycji.  Radny,  nawiązując  do  odpowiedzi  w  sprawie  oświetlenia  Pomnika 

Kolejarzy przy ul. Buczka – Okrzei, które miało być wykonane do końca roku 2011 stwierdził, że  

nie jest zrobione do dziś. 

Radna  Wiesława  Sztaba,  odnosząc  się  do  otrzymanej  odpowiedzi  na  interpelację  w  sprawie 

gruszki przy małym rynku poprosiła o przybliżenie terminu wykonania tego zadania. Poruszając 

sprawę związaną z uciążliwością dla starszych ludzi w kwestii noszenia wody na cmentarzu przy al. 

Powstańców Wlkp. poprosiła o podjęcie starań pomocy tym ludziom.

Ad-17/

W punkcie „Wolne głosy, wnioski i informacje” głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Rzemykowski zapytał, czy budynek Inwest-Parku 

ma się sam samofinansować w przyszłych latach. Radny poruszył sprawę  ścieżki  rowerowej do 

działek Zalesie i przejazdu przez tory kolejowe, zapytał czy jest szansa poprawy tego skrzyżowania.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak, powracając do przegłosowanej uchwały 

w sprawie wezwania do uchylenia uchwały nr XVI/229/12 Rady Miasta Piły z dnia 31 stycznia 

2012 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy cen za wodę i ścieki na okres od 1 marca 2012 r. do 28 

lutego 2013 r. w części dotyczącej zatwierdzenia taryfy opłat za korzystanie z urządzeń kanalizacji 

deszczowej, złożonego przez Spółdzielnię Mieszkaniową STASZIC w Pile stwierdził, że z tytułu 

nie wynika, czy tą uchwałę rada odrzuca, czy przychyla się do wniosku strony wzywającej, chociaż 

z samej treści to wynika.

Radny  Jacek  Bogusławski,  nawiązując  do  otrzymanej  odpowiedzi  na  temat  poprawy 

bezpieczeństwa  przejścia  dla  pieszych  na  ul.  Bydgoskiej  zapytał,  kiedy można  spodziewać  się 

pierwszego odnowienia. Ponadto poruszył sprawię nie dostania się dziecka do przedszkola pytając, 

czy jest jakaś możliwość odwołania się w sprawie zmiany decyzji oraz jaka jest dalsza procedura 

ubiegania się o miejsce w przedszkolu.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  stwierdził,  że  w 

Śródmieściu brakuje miejsc parkingowych, zaproponował, by na czas kiermaszów zrezygnować z 

opłat  na  płatnych  parkingach  miejskich,  co  zmniejszy  uciążliwość  dla  mieszkańców  osiedla. 

Ponadto  stwierdził,  że  wobec  ogromnego  deficytu  miejsc  parkingowych w Śródmieściu  należy 

zastanowić  się,  czy  należałoby  utrzymywać  parkingi  płatne  w  rejonie  Placu  Zwycięstwa,  al. 

Piastów ponieważ niejednokrotnie są one puste.

Radna Wiesława Sztaba  zapytała, czy Wydział Oświaty przewiduje otwarcie dodatkowych sal, 

oddziałów w przedszkolach w dużych osiedlach.

Radna Maria Miler poruszyła następujące sprawy:

– dokończenie 100 m ul. Szlacheckiej,

– ul. Wałecka, za posesją nr 6 są ruiny, zapytała, kogo to jest własność, 

– ul.  Podleśna,  niedawno  były  tam  łatane  ubytki  w  drodze,  deszcze  spowodowały  nowe 

ubytki, zapytała czy to będzie ponownie zrobione.

Radny Krzysztof Muchewicz stwierdził,  że Prezydent uczestniczył w Konferencji poświęconej 

zmian w systemie edukacji w szkołach ponadgimnazjalnych, poprosił o krótką informację.

Radna Jolanta Lubińska wyraziła chęć przedstawienia zmian w systemie edukacji w szkolnictwie 

ponadgimnazjalnym na następnej sesji.

Radna Wiesława Sztaba poruszyła sprawę zatapianych chodników, ulic z powodu pozatykanych 

studzienek, poprosiła o skontrolowanie tego. 

Radny Paweł Dahlke zapytał, czy jest rozważane w jaki sposób ułatwić mieszkańcom dostęp do 

Urzędu, chodzi o parkowanie przy Placu Staszica. 

Radna Jolanta Lubińska, w imieniu mieszkańców Zamościa zwróciła się z prośbą o wyrównanie 

terenu na parkingu przy PKO i kompleksie sklepów. Zwracając się do Dyrektora Dąbka wyraziła 

radość z faktu, że jest w tym miejscu, w którym jest wierząc, że przejmie ster tej placówki.

Radna Maria  Kubica  dołączając  się  do  głosu  radnego  Pawła  Dahlke  w sprawie  trudności  w 
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parkowaniu  samochodów  przy  Palcu  Staszica  poprosiła  o  rozważenie  możliwości  wydzielenia 

miejsc parkingowych na Placu Staszica.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Piły  Rafał  Zdzierela  przypomniał  o  obowiązku  złożenia 

oświadczenia  majątkowego  do  30  kwietnia  2012  r.  Odnosząc  się  do  sprawy poruszonej  przez 

radnego Dahlke w sprawie podpisów pod elektronicznymi wersjami projektów uchwał powołał się 

na zapisy Statutu tj.   § 52 i § 22 stwierdzając, że jest okazja, by tę kwestie przedyskutować.

Radny Paweł Dahlke stwierdził, że § 52 mówi o tym, że musi być akceptacja radcy prawnego i 

taka informacja jest  przekazywana,  ale  powiedział,  że  chodzi  o to,  by była informacja,  kto się 

podpisał pod uzasadnieniem.

Radny Zbigniew Kosmatka stwierdził, że od kilku dni mieszkańcy, przy okazji emisji programu 

jednej  z  telewizji,  mają  okazję  zapoznawać  się  z  informacją  o  wyroku,  jaki  Regionalna  Izba 

Obrachunkowa  wydała  w  stosunku  do  byłego  Dyrektora  Pilskiego  Domu  Kultury,  wyroku 

uniewinniającego, w jednym przypadku uznającego winę, ale jednocześnie uznającego argumenty i 

odstąpienia od wymierzenia kary. Radny przypomniał, że rok temu podejmowana była decyzja w 

sprawie uznania, bądź nie, skargi, której kanwą były te zarzuty, które później zostały skierowane do 

Izby Obrachunkowej. Radny stwierdził, że w przypadku, kiedy rozpatrywana jest skarga, która ma 

ciąg dalszy w organach orzekających, nie  należałoby przemyśleć tego, czy nie warto byłoby w tym 

momencie zawiesić procedurę tej skargi do momentu rozstrzygnięcia przez właściwy organ.

Prezydent Miasta Piotr Głowski m.  in. stwierdził:

– co do trybu postępowania – Rzecznik Finansów Dyscypliny Publicznej odstąpił od ukarania, 

nie  uznano niewinności,  odstąpiono od ukarania,  w tej  sprawie były prowadzone również  inne 

postępowania, zakończyły się ukaraniem i zapłatą,  rozwiązanie umowy z panem Kaźmierczakiem 

nastąpiło na zasadzie porozumienia stron, rozmawialiśmy o tym, że w momencie, kiedy sprawa się 

zakończy, będziemy się zastanawiali w jaki sposób możemy współpracować,

– ul. Bydgoska nie będzie remontowana na zasadzie pokrywania tego stanu, który dzisiaj jest, 

chcemy przygotować projekt  przebudowy w tym roku,  ale  Zarząd Zieleni  na  pewno głos  pani 

radnej  Lubińskiej  weźmie  pod  uwagę,  do  czasu  przeprowadzenia  całościowych  zmian  będzie 

zarówno droga utrzymywana, jak również te części parkingów,

– Plac Staszica – w tej chwili przygotowaliśmy propozycję, która została przekazana między 

innymi do Gminnej Rady Pożytku Publicznego pod dyskusję związaną z parkowaniem, przestrzeń 
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wewnętrzna Placu Staszica nie nadaje się do tego, żeby jeździć tam samochodami, gdy wpuścimy 

tam samochody, to za rok będziemy musieli przeprowadzić, za wiele milionów, gruntowny remont, 

chcemy rozszerzyć tą strefę parkowania dając jednocześnie możliwość wprowadzenia specjalnego 

biletu,  30  minutowego,  który  byłby bezpłatny,  tak  żeby  wejść,  załatwić  sprawę,  nie  ponosząc 

kosztów, pozostała część powinna spowodować rotację w tym miejscu, w tej propozycji zawarto 

postulat,  od  dawna  zgłaszany  przez  osoby  niepełnosprawne,  by  pierwsze  30  minut  na  terenie 

miasta,  dla  osób  niepełnosprawnych,  posiadających  orzeczenie,  odpowiedni  dokument   w 

samochodzie, było również bezpłatne,

– zadaniem Inwest-Parku jest takie funkcjonowanie, by samodzielnie funkcjonować na rynku, 

jest  czas, który my i Inwest-Park ma na to, by inwestować w obiekt, to są momenty trudne, bo  

oznaczają,  że np.  przez kilka miesięcy nie  mamy wpływu z dzierżaw, na pewno spowoduje to 

zawirowania, ale jestem pewny, że po tym okresie jakość tego, co będzie zaoferowane najemcom 

do  wynajmu,  tym  stałym  i  tym,  którzy  się  tam  na  jakiś  czas  pojawiali,  będzie  przynosiło 

zdecydowanie więcej pieniędzy niż do tej pory.

Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski m.  in. stwierdził:

– jeśli  chodzi  o  odwołanie  się  osoby,  która  nie  dostała  się  do  przedszkola,  to  jest  tryb 

odwoławczy,  który  jest  opisany w procedurze  naborów,  odwołuje  się  rodzic  do  prezydenta  za 

pośrednictwem dyrektora przedszkola,

– jeśli chodzi o możliwość rozważenia kolejnych oddziałów, w przedszkolach, w których to 

miejsce jest, to oczywiście taką możliwość rozważamy,  decyzja będzie podjęta w sytuacji, gdy 

będziemy  znali  liczby,  dzisiaj  jesteśmy  dopiero  w  drugim  dniu  po  ogłoszeniu  naboru,  mam 

informację, że część rodziców zapisywała dzieci do przedszkoli niepublicznych, gdy wiedza będzie 

pełna, będziemy mogli podjąć stosowne decyzje. 

Ad-18/

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XX sesji Przewodniczący Rady Miasta Piły Rafał 

Zdzierela zamknął obrady XX sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                                    Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                                     Rafał Zdzierela      
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